

**Protokoll fra styremøte i
Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund
19. juni 2016**

Tid: kl. 13.00

Sted: Strømgutua 9, 2150 Årnes (Hjemme hos Bjørg)

Tilstede: Bjørg Henriksen, Preben Lund, Kjersti Kristiansen, Marit H. Autrey,
Thomas Moe Kristiansen og vara Anne G. Ulekleiv.

Dagsorden:

Sak: 11/16: Godkjenning av protokollen fra 24. april d.å

Protokollen er sendt til styrets medlemmer og det fremkom merknader til denne.

Vedtak: Protokollen ble godkjent

Sak: 12/16: Rasetreffet 2016

Lykke B. Daugaard (Utstillingsleder) og Marit (leder av arr.komiteen) avholdt møte den 18. juni og det ble referert fra dette.

Styret diskuterte og kom frem til følgende:

- Pokaler til alle klasser er på plass.
- Foruten sløyfer, skal det i år også være fargebånd. Marit går til innkjøp av disse.
- Kjersti påser at klubben innehar tilstrekkelig med sløyfer/rosetter mellom hvert arrangement. Ut fra beholdningen, er det tilstrekkelig av dette for to rasetreff til.
- Fotograf under rasetreffet er: Kristina Løkka Haugerberg
- Preben hjelper Kjersti med fordeling/utdeling av premier fra teltet.
- Det bør kjøpes inn pølsekoker da dette vil lette tilberedningen. Thomas innhenter priser og kjøper inn.
- Det bør vurderes innkjøp av et ekstra toastjern.
- Anne-Marie Lund er forespurt og er ansvarlig for premier til lotteriet.
- Marit er ansvarlig for Dogweb/påmeldinger
- "Barn og hund" blir lagt til midt på dagen på lørdag (pauseinnslag)
- I tråd med tidligere styrevedtak, får styremedlemmer og utstillingsleder refundert Kr. 1500,- for boutgifter under Rasetreffet.

**Vedtak: Tatt til orientering.
Overnevnte forslag om innkjøp og refusjon ble godkjent.**

Sak: 13/16: Mestvinnerlisten

Thomas vært i kontakt med Stine Andresen, og skal ha telefonmøte på tirsdag for ny innføring i hjemmesiden.

Dersom ikke Stine klarer å publisere på hjemmesiden, har

Anne-Marie Lund stilt seg positiv til å overta denne oppgaven.

Vedtak: **Tatt til orientering**

Sak: 14/16: Nordisk Avlskonferanse & felles strategi sykdom PLL

RDSG har mottatt brev fra John S. Berg vedr. nordisk samarbeid mellom gårdshundklubbene.

Styret er positiv til et nordisk samarbeid og Sunnhetsrådet orienteres.

Vedtak: **Bjørg Henriksen besvarer henvendelsen på vegne av RDSG**

Sak: 15/16: Redaktør av Gårdshunden

Styret har etterlyst arvtakere og/eller andre løsninger for publisering av medlemsbladet "Gårdshunden". Marit har bl.a vært i kontakt med redaksjonen av bladet "Hund og fritid" som har fremmet et tilbud, som innebærer både det redaksjonelle, layout, trykking og distribuering.

Tilbudet er i overensstemmelse med de kostnader bladet har fra tidligere år, og vil således ikke belaste klubben med særlig økte utgifter. En overdragelse av ansvaret for medlemsbladet til en ekstern og profesjonell aktør, vil således kunne medføre forbedret kvalitet, mindre arbeid for klubben og enklere linje mellom oppdragsgiver og utfører.

"Hund og fritid" ønsker ved evt. tilslag, en kontaktperson i klubben som kan bistå med innsamling av materiell. Styret diskuterte dette og entes om å oppnevne tre personer som vil fungere som redaksjon. Styret diskuterte ulike kandidater og følgende ble fremmet som forslag:

- Preben Lund
- Anne G. Ulekleiv
- Et medlem av Sunnhetsrådet.

Vedtak: **Pristilbud fra "Hund og fritid" aksepteres og vil være ansvarlig for utgivelse av medlemsbladet "Gårdshunden". Preben Lund, Anne G. Ulekleiv og ett medlem av Sunnhetsrådet oppnevnes som redaksjon.**

Sak: 16/16: Søknad om dommerelevstatus - Rune Lysgaard

Det fremkom ingen merknader til søknaden

Vedtak: **Søknad om dommerelevstatus ble godkjent.**

Sak 17/16: Dommer 2018

Styret diskuterte aktuelle dommere og utarbeidet en oversikt over dette i prioritert rekkefølge.

Vedtak: **Dommere blir forespurt etter vedtatt dommerliste.**

Sak: 18/16: Medlemsstatus

Saken ble utsatt

Sak 19/16: Økonomisk status

Saken ble utsatt.

Sak 20/16: Eventuelt

Det ble fremmet fire saker til eventuelt:

1. Mailbehandling ved avvikling av ferie

Anne mottar og besvarer e-post til klubben, men har behov for vikar i uken 31-33. Thomas er forespurt, og vil inneha denne oppgaven i overnevnte uker.

2. Dog4all

Raseklubben er påmeldt Dogs4all 2016 og Nina Garnaas har påtatt seg ansvaret for organisering av standen. Anne forespør Nina hva hun trenger av utstyr fra klubben, og avtaler levering av dette.

3. Rekruttering av nye medlemmer

Det sendes ut forespørsel til alle oppdrettere om de ønsker eksemplarer av Gårdshunden og informasjonsbrosjyren om klubben, for utdeling til valpekjøpere. Dette ble gjort som forsøk for ca. 1 år siden, og ble positivt tatt i mot av de fleste.

4. Overlevering av materiell fra "Gårdshunden"

Anne ber om å få oversendt alt materiell fra Anette Nordskogen, slik at dette kan overtas av ny redaksjon, jf. sak 15/16

Bjørg Henriksen/s/
Leder

Marit H. Autrey/s/
N.leder

Preben Lund/s/
st.medlem

Kjersti Kristiansen/s/
St.medlem

Anne G. Ulekleiv/s/
Vara

Thomas Moe Kristiansen/s/
Sekretær